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P R O T O K Ó Ł  

 

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 18.10.2012 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli :  

- Pan Tomasz Śmietanka - Burmistrz Gminy Kozienice 

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych 

- Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza ds. Społecznych  

- Pan Stanisław Jaroszyński – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Kozienicach 

- Pan Andrzej Wołos – Przewodniczący Komisji Budżetu RM w Kozienicach 

- Pani Wioletta Stawna – Z-ca Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kozienicach 

- Pan Krzysztof Szymański – Konsultant Mazowieckiej Jednostki Wdrażania 

Programów   Unijnych 

- Pani Halina Grudzień – Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kozienicach  

- Pan Robert Wojcieszek – Prezes KGK Kozienice 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy 

- Przedstawiciele KP Policji w Kozienicach 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

1. Omówienie zebrań wiejskich w sprawie funduszu sołeckiego. 

2. Zabezpieczenie pomocy przez MGOPS w okresie zimowym. 

3. Wolne wnioski. 

Na początku narady głos zabrali : Pan Stanisław Jaroszyński i Pani Wioletta Stawna z 

Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Kozienicach, którzy na prośbę zainteresowanych 

omówili sprawy dot. : 

- uboju zwierząt tj. cieląt do szóstego miesiąca życia, owiec, kóz, świń na terenie 

gospodarstwa 

- kryteriów dla mleka surowego krowiego  

Zebrani otrzymali informacje na w/w tematy w celu poinformowania mieszkańców swoich 

miejscowości poprzez wywieszenie na tablicach ogłoszeń oraz wzór „Powiadomienia o 

zamiarze przeprowadzenia uboju cieląt do szóstego miesiąca życia , owiec lub kóz w celu 

produkcji mięsa przeznaczonego na użytek własny”.  

 

Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Szymański , który omówił sprawy dot. pozyskiwania  

środków unijnych . Poinformował także gdzie znajduje się  siedziba Mazowieckiej Jednostki 

Wdrażania Programów Unijnych  oraz zakres jej działania i godziny przyjęć interesantów.  

 

Ad.2. programu spotkania  

Pani Halina Grudzień Kierownik MGOPS w Kozienicach omówiła zadania ośrodka oraz 

działania jakie zostały podjęte na rzecz  osób potrzebujących pomocy w związku ze zbliżającą 

się zimą.  

Zapoznała zebranych z  podjętymi działaniami  osłonowymi i formami pomocy dla rodzin 

ubogich,  osób mieszkających samotnie, bezdomnych  i chorych o ile taka osoba wyrazi 

zgodę.  

 Ponadto  podała kryteria dochodowe uprawniające do korzystania ze świadczeń pomocy 

społecznej przyznawania pomocy w formie: 

- zasiłki celowe tj. zakup odzieży, żywności , opału 

- pomoc w naturze – dostarczenie odzieży  
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- pomoc osobom niepełnosprawnym 

- świadczenia rodzinne i pielęgnacyjne 

- zasiłek pielęgnacyjny    

Ponadto omówiła kryteria uprawniające do pomocy programu rządowego „Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania”.  

Pani Kierownik zwróciła się z prośbą do sołtysów i przewodniczących komitetów 

osiedlowych o współpracę i o informowanie ośrodka o niepokojących sytuacjach  w swoich 

miejscowościach. Podane zostały nr telefonów: (048) 614 65 57 oraz nr telefonu do Pani 

Kierownik - 600 068 537,(048) 614 88 58  na które należy dzwonić w sytuacjach 

kryzysowych.  

Zebrani otrzymali informacje na w/w temat w celu poinformowania swoich mieszańców oraz 

anonimowe ankiety do wypełnienia w celu poznania problemów społecznych mieszkańców 

Gminy Kozienice. Wypełnione ankiety pomogą zaktualizować Gminną Strategię 

Rozwiązywania Problemów Społecznych.  

Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr.1 Pan Józef Cytryniak zaprosił Panią 

Kierownik Halinę Grudzień na spotkanie z Komitetem Osiedlowym Nr.1, które 

odbędzie się 5 listopada 2012 r. o godz. 18
00  

w PSP Nr 3 w Kozienicach nt. 

„Zabezpieczenie pomocy przez MGOPS w okresie zimowym” na terenie w/w komitetu. 

 

Ad.1. programu spotkania   

Pan Sekretarz nawiązując do „Planu wydatków na przedsięwzięcia  realizowane w ramach 

Funduszu sołeckiego roku 2013”, który otrzymali sołtysi omówił  sprawy związane z 

funduszem sołeckim a szczególnie zwrócił uwagę na dokładne i prawidłowe wypełnienie 

załącznika  planu wydatków zadania.  

 

Ad.3. programu spotkania 

W wolnych wnioskach Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych zgłosili m.in.  

1. Pani Małgorzata Seroka – Śmietanki  

- zwróciła się z zapytaniem – na czym będzie polegała  zmiana okręgów wyborczych ? 

2. Pan Leszek Matuszewski - Ryczywół  

- zwrócił się z prośbą o usunięcie znaku zakazu postoju i zatrzymywania się 

ustawionym przez GDDKiA w Ryczywole przy drodze krajowej 79 – jest to bardzo 

uciążliwe.  

- Poinformował zebranych, że w Woli Chodkowskiej  spaliło się gospodarstwo u Pana 

Jana Iwańczyka – zwrócił się do zebranych z apelem o pomoc 

3. Pani Janina Golik - Świerże Górne 

- zwróciła się z prośbą do przedstawicieli Policji o interwencję w/s psów wałęsających 

się przy sklepie w Świerżach Górnych 

- zmienić miejsce ustawienia pojemników na  rzeczy używane – obecne ustawione są 

przy krzyżu co jest bardzo niebezpieczne ze względu na złą widoczność a ustawić je 

na osiedlu przy pojemnikach na śmieci  

- zwróciła się z zapytaniem, co należy uczynić  aby w Przychodni w Świerżach 

Górnych było zastępstwo w razie nieobecności lekarza, ponieważ jest jeden lekarz i z 

różnych przyczyn  zdarza się że Przychodnia jest nieczynna ? 

4. Pan Zygmunt Mućko – Komitet Osiedlowy Nr 2  

- zwrócił się z zapytaniem w/s realizacji wniosków z 2012 r. : 

a/ ustawić znak zatrzymywania i postoju na ul. Zdziczów od ul. Świerkowej do 

Dębowej po stronie ogrodów działkowych 

b/ wybudować chodnik przez las od ul. Wierzbowej do Zespołu Szkół przy ul. 

Warszawskiej 

c/ wybudować parking na ul. Zdziczów  przy Powiatowym Urzędzie Pracy 

czy w/w wnioski zostaną ujęte w budżecie na 2013 r.? 

- zwrócił się z prośbą otrzymania projektu uchwały w sprawie podziału Gminy na    
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jednomandatowe okręgi wyborcze, utworzone dla wyboru Rady Miejskiej w 

Kozienicach w następnych wyborach 

- przenieść fotoradar i ustawić go na wysokości ul. Świerkowej  

 

5. Pan Andrzej Kowalski – Kępa Wólczyńska  

- usunąć gałęzie i konary drzew utrudniające dużym samochodom przy mijaniu przy 

drodze powiatowej tj. ciąg drogi od ul. Dolnej do skrzyżowania Kępa Wólczyńska –

Samwodzie  

- podwyższyć przejazd do pól za posesją Nr 20 przy drodze przywałowej 

- rozwiązać problem usunięcia krzewów i drzew w pasie drogi przywałowej od drogi 

gminnej do posesji Nr 20  

6. Pan Józef Cytryniak – Komitet Osiedlowy Nr 1 

- kiedy zostanie zakończona naprawa zapadliska w ul. Broniewskiego? 

- czy z pismem WI.7011.OR.111.2012 z dnia 12.10.2012 r., które Pan Burmistrz wysłał 

do GDDRiA załączono xera - podpisów ul. Chartowej, Łuczynowa, art. „Echa Dnia” 

oraz 10 fotografii dzieci wracających ze szkoły?  

- poinformował, że mieszkańcy osiedla zwracają uwagę na ciągły  bałagan przy 

śmietniku na ul. Paderewskiego  

- poprosił o rozdanie w dniu dzisiejszym  na naradzie materiałów dot. statutów sołectw i 

komitetów osiedlowych 

- zawnioskował o przesunięcie głosowania dot. statutów sołectw i komitetów 

osiedlowych na sesję listopadową 2012r.  

7. Pan  Marian Janeczek – Łuczynów 

- postawić znak ograniczenia prędkości w Łuczynowie Nowym z obu stron 

- zwiększyć patrole Policji w Łuczynowie Nowym  

8. Pan Ryszard Wolszczak – Wójtostwo 

- wymiana  bocznych szyb  na przystanku dla dzieci gimnazjalnych w Wójtostwie 

9. Pan Witold Gołębiak – Majdany  

- kiedy będzie zrobiona droga od Opatkowic  do Majdan, na budowę której sołectwo 

przeznaczyło fundusz sołecki? 

10. Pani Joanna Chłuda – Komitet Osiedlowy Nr 6 

- prośba mieszkańców  Osiedla Skarpa o częstsze patrole Policji w godzinach 

wieczornych z uwagi na uciążliwe spotkania młodzieży 

11. Pan Edmund Kordas – Ruda  
- zaproponował, aby narady Sołtysów i Przewodniczących KO rozpoczynały się o godz. 

10
00 

- zwrócił się z prośbą otrzymania projektu uchwały w sprawie podziału Gminy na    

jednomandatowe okręgi wyborcze, utworzone dla wyboru Rady Miejskiej w 

Kozienicach i zapytał dlaczego ten projekt nie był wcześniej konsultowany? 

12. Pani Krystyna Smolarczyk – Nowiny 

- zawnioskowała o wyrównanie ul. Podlesie od ul. Radomskiej do Kociołek  

- zapytała , co z ul. Gościnną – kiedy będzie budowa? 

 

13.Pani   Maria Maraszkiewicz – Opatkowice 

- podziękowała za wybudowaną drogę w Opatkowicach 

 

14. Pan Ryszard Ośka – Wilczkowice Górne 

       -    wykosić pobocza przy drodze gminnej przy działce Pana Figlewicza 

 

 

  

 

Na zadane pytania odpowiedzi udzielali: 
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1. Pan Burmistrz Tomasz Śmietanka poinformował zebranych o czynnościach jakie są 

prowadzone w sprawie  budowy drogi Nr 79. Zaznaczył, że jest pismo z GDDKiA 

informujące że w/w droga znalazła się w czołówce do wykonania. W październiku 

2012 r. będzie rozstrzygnięty przetarg na przebudowę przepustów pod planowaną 

przebudowę drogi krajowej Nr 79 wg opracowanego projektu technicznego. Dalsze 

prace będą zależały od wysokości środków na 2013 r. Ponownie zaapelował  do 

przedstawicieli Policji, aby w czasie jesiennych prac polowych  zwracali uwagę na 

rolników łącznie z karaniem , którzy zanieczyszczają drogę ziemią z pól i zapytał , czy 

były już jakieś kary.    

2. Pan Sekretarz udzielił odpowiedzi nt. dot. okręgów wyborczych zaznaczając przy tym, 

że opinia Komisarza Wyborczego jest pozytywna . W sprawie okręgów wyborczych 

wypowiadali się również : Pan Burmistrz T. Śmietanka i Pan Włodzimierz Kowalski  

Zebrani na zakończenie narady otrzymali projekt Uchwały w/s podziału Gminy 

Kozienice na jednomandatowe okręgi wyborcze. 

3. Pan Igor Czerwiński omówił sprawy z zakresu spraw komunalnych, oznakowania 

dróg krajowych, budowy, remontów i utrzymania dróg gminnych oraz dróg 

dojazdowych do pól. 

4. Pani Burmistrz Małgorzata Bebelska w odniesieniu do Przychodni w Świerżach 

Górnych omówiła temat dot. działalności naszych przychodni. Zaznaczyła przy tym, 

że NFZ finansuje zarówno podstawowe lecznictwo publiczne jak i niepubliczne. 

Pacjent może sam dokonać wyboru lekarza pierwszego kontaktu jak i przychodnię. 

 

     Na zakończenie narady Sekretarz  podziękował za przybycie informując także, że 

wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie przyjrzą się 

wnioskom, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

  


